



Yaoundé, le

19 FEV 2018

COMMUNIQUE DE PRESSE

Le Ministre de la Santé Publique informe le grand public qu'une fausse information datée du 19 février 2018 circule à travers les réseaux sociaux et fait état d'un recrutement d'infirmiers privés par le Ministère de la Santé Publique via le site web du Ministère.

André Mama Fouda dénonce vigoureusement cette fausse information et rappelle que le recrutement de personnels dans l'administration publique relève de la compétence exclusive du Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative.



André MAMA FOU DA

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

MINISTERE DE LA SANTE PUBLIQUE

SECRETARIAT GENERAL

CELLULE DE COMMUNICATION

N° 213-25 /CMINSANTE/S/GC



REPUBLIC OF CAMEROON

MINISTRY OF PUBLIC HEALTH

GENERAL SECRETARIAT

COMMUNICATION UNIT

Yaounde 19 FEB 2018

PRESS RELEASE

The Minister of Public Health hereby informs the general public that misleading information dated 19 February 2018 is disseminated through social networks reporting a recruitment of nurses from private schools by the Ministry of Public Health via its web site.

Mr. André Mama Foua strongly condemns this fake news and their authors, and reminds the general public that the recruitment of personnel in the public administration is the sole responsibility of the Minister of Public Service and Administrative Reform.



André MAMA FOULA